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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Lindhagen (MP)

2021/22:90 Skuldregister

Med anledning av problemen med skuldsättningen hos privatpersoner och hur 
det fungerar på konsumtionslånemarknaden förs en debatt om problematiken 
och vilka åtgärder som kan behövas för att förbättra läget.

Svenska Dagbladet publicerade den 1 oktober en artikel där 
finansmarknadsministern intervjuades och uttalade ett välkomnande av det 
förslag som flera myndigheter lagt fram – inrättande av ett skuldregister. 
Samtidigt signalerades att ett eventuellt inrättande av ett sådant register 
kommer att ta tid samt att finansmarknadsaktörerna främst måste ta ansvar för 
sin långivning.

Ansvarstagande är viktigt. Det behövs också ett samhälleligt ansvarstagande i 
form av kraftfulla åtgärder som kan motverka skuldsättning, eftersom 
problematiken är så omfattande. Dessutom behöver en utredning tillsättas 
snarast eftersom det tar tid att få till stånd en väl fungerande lösning.

SD lanserar ett åtgärdspaket med 20 punkter mot överskuldsättningen. Där 
ingår inrättande av ett skuldregister som en nödvändig och central åtgärd, mot 
bakgrund av det som myndigheter och andra berörda lyfter som behövligt.

Den förre ministern Bolund tog i en interpellationsdebatt för ett år sedan upp att 
ärendet då bereddes på Regeringskansliet. Den nuvarande 
finansmarknadsministern tog i en interpellationsdebatt den 21 september 2021 
upp att hon hade förståelse för värdet av ett komplett skuldregister och att det 
behöver utredas. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Åsa Lindhagen:

 

När i tid kommer regeringen att tillsätta en utredning som ska lägga fram 
förslag på hur ett skuldregister kan införas?

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-06
Besvaras senast
2021-10-13 kl. 12.00
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………………………………………

Angelica Lundberg (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


